
Zápis z 60. jednání Rady ÚJF AV ČR, v. v. i. dne 28. 6. 2018 
 
 
Přítomni: J. Bielčíková, P. Cejnar, M. Davídková, J. Dittrich, P. Lukáš, O. Lebeda, P. Strunz, 

J. Chýla, J. John, V. Wagner, I. Wilhelm  
 
Omluveni: P. Bydžovský 
 
Program:  
 

1. Kontrola posledního zápisu Rady 
2. Projednání projektů per-rollam 
3. Projednání výroční zprávy ÚJF a účetní uzávěrky za rok 2017 
4. Projednání návrhu na rozdělení zisku za rok 2017 
5. Různé  
 

Ad 1) Program jednání Rady řídil její předseda V. Wagner. K zápisu z posledního jednání 
Rady nebyly připomínky. 
 
Ad 2) V. Wagner shrnul záležitosti projednávané od posledního zasedání formou per rollam: 
 

A) Rozpočet pro rok 2018 a střednědobý výhled ÚJF AV ČR 

B) Návrh projektu Mobility s Rakouskem (ODZ, K. Pachnerová Brabcová) 

C) Návrh projektu INTER-VECTOR, NuPECC – Výbor pro evropskou spolupráci 
v jaderné fyzice (V. Wagner) 

  
Závěr: Rada potvrdila schválení záležitostí projednávaných formou per rollam. 
 
Ad 3) Ředitel ÚJF seznámil členy Rady s výroční zprávou ÚJF za rok 2017 a účetní závěrkou 
za rok 2017. Nedílnou součástí výroční zprávy je zpráva nezávislého auditora, která vychází 
z účetní závěrky.  
 
Rada hlasováním (11 hlasů pro, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel) schválila výroční zprávu 
bez připomínek.  
  
Závěr:  Rada schválila výroční zprávu a účetní závěrku za rok 2017 v předloženém znění. 
 
Ad 4) Ředitel ÚJF přednesl návrh na rozdělení zisku za rok 2017. 
 
Rada hlasováním (11 hlasů pro, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel) schválila přednesený 
návrh.  
 
Závěr:  
Výsledkem hospodaření ÚJF za rok 2017 je zisk ve výši 5 172 151,60 Kč po zdanění (hlavní 
činnost 3 572 573,15 Kč, jiná činnost 1 599 578,45 Kč). 
 
Rada schválila následující rozdělení zisku za rok 2017: 
 



Zisk z hlavní činnosti ÚJF 
- fond reprodukce majetku  2 000 000,00 Kč 
- rezervní fond   1 572 573,15 Kč 
Zisk z jiné činnosti ÚJF 
- rezervní fond   1 599 578,45 Kč 
 
 
Ad 5) Různé: 
 

A) V. Wagner informoval členy Rady o tom, že Daniel Gazda obdržel cenu Otty 
Wichterleho. 

B) V. Wagner dále přednesl informaci o úspěšném zapojení ÚJF do Veletrhu vědy na 
výstavišti PVA v Praze-Letňanech ve dnech 8.–10. 6. 2017.  

C) P. Lukáš informoval o perspektivě přijímání nových postdoktorandů. Vzhledem 
k riziku nižších finančních zdrojů po roce 2019 je třeba maximálně využívat 
akademický „Program podpory perspektivních lidských zdrojů – mzdová podpora 
postdoktorandů na pracovištích AV ČR“. Prvním termínem podání přihlášek je září 
2018. 

D) Zástupce ředitele O. Svoboda informoval o Výběrovém řízení kandidátů v rámci 
projektu KINEÓ. 

E) V. Wagner a P. Lukáš informovali o situaci okolo společných akreditací vysokých 
škol a ústavů AV ČR. 

 
Závěr: Rada vzala na vědomí přednesené informace. 
 
 
 
 
Zapsal: Ing. O. Svoboda, Ph.D. 
Ověřil: RNDr. V. Wagner, CSc. 


